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Burgemeester GertJan Nijpels van de 

gemeente Opmeer is op 69-jarige leef-

tijd tot onze schrik en groot verdriet in 

de nacht van 7 op 8 februari overle-

den. De burgemeester ging om midder-

nacht de deur uit om naar Aartswoud te 

gaan, waar een grote brand in een 

hooischuur woedde. Tijdens het 

sneeuwvrij maken van de weg voor zijn 

auto kreeg hij vermoedelijk een hartstil-

stand. Na de 112-alarmering door zijn 

vrouw werd meteen een burgerAED 

alarmering verstuurd vanaf de meldka-

mer en werden ambulance en politie opgeroepen voor reanima-

tie. De burgerAED hulpverleners waren snel bij de burgemeester. 

Ook de ambulance was binnen tien minuten ter plaatse vanaf de 

ambulancepost in Wognum, waarna de snel ingezette reanimatie 

helaas niet meer mocht baten.                                                    

Op pagina 2 en 3 van deze nieuwsbrief het afscheidswoord van Robert 

Tesselaar tijdens de crematieplechtigheid 

 

         

     Robert                             Bram                                 Laus                                Lou     Jos   Michel 

  wethouder                   fractievoorzitter                  raadslid                          raadslid                       raadslid                       ondersteuning     

Afscheid  van Gert Jan Nijpels 

 

Agenda raad 2021 

16-03: commissie Ruimte 

17-03: commissie SLZ 

18-03: commissie BZV 

01-04: gemeenteraad 

Van het CDA bestuur... 

De volgende nieuwsbrief 

verschijnt na de Tweede 

Kamerverkiezingen van 17 

maart met alle stemburo 

uitslagen in Opmeer en 

reacties vanuit het CDA. 

Informatie en reacties:  www.cda.nl/noord-holland/opmeer 

Geen ledenvergadering op locatie 

Beste CDA leden en donateurs, 
 
Helaas is het niet mogelijk een ledenvergadering te organiseren 
waarbij u allen fysiek aanwezig kan zijn. Het CDA bestuur en de 
fractie vinden dit een heel gemis en gezien de huidige coronamaat-
regelen zal het organiseren van een ledenbijeenkomst voorlopig niet 
mogelijk zijn. 
 
Toch heeft het bestuur volgens de statuten toestemming nodig van 
de ledenvergadering om haar taken uit te voeren en is daardoor 
verplicht de leden te raadplegen omtrent de uitvoering van het huis-
houdelijk regelement inzake bestuurszaken. 
Het bestuur heeft gekozen om de leden en donateurs met deze 
nieuwsbrief periodiek te informeren en op de hoogte te houden van 
standpunten en actuele zaken die spelen in onze gemeente. 
 
Ook wil het bestuur u op deze wijze het ‘vaste’ deel van de leden-
vergadering voorleggen, uw akkoord te vragen, de bestuurstaken uit 
te voeren en decharge te verlenen. Deze besluiten zijn onherroepe-
lijk als het bestuur voor 31 maart 2021 geen reacties heeft mogen 
ontvangen. 
 
Concreet komt het neer op de navolgende agenda: 
● Vaststellen notulen ledenvergadering 12-11-2019 gehouden 
 in de Vergadelaar (zie pagina 4 van deze nieuwsbrief) 

• Financieel verslag 2020 en begroting 2021 (op aanvraag) 

• Bestuursverkiezing met voorstel aan de leden: 
 - Richard op ‘t Veld  voorzitter 
 - Arthur van Staveren penningmeester 
 - Lou Schilder (tijdelijk secretaris) 
 - Jäcko Bellis (bestuurslid) 
 - Nico de Jong (bestuurslid) 
 
Opmerkingen, reacties en vragen graag per mail naar:…           

CDAopmeer@quicknet.nl 
   
 

 

 

Info Landelijke verkiezingen  

Op woensdag 17 maart zijn de Tweede Kamerverkiezingen. U 

kunt uw (CDA)stem uitbrengen bij de gebruikelijke stembureaus 

van 07.30 tot 21.00 uur.                                                              

Op maandag 15 en dinsdag 16 maart kunt u  in Opmeer uw stem 

vervroegd uitbrengen in het gemeentehuis van Opmeer, Het 

vervroegd stemmen geeft kiezers die tot de coronarisicogroep 

horen de mogelijkheid om hun stem eerder uit te brengen, naast 

de mogelijkheid om op de verkiezingsdag te stemmen of het 

geven van een volmacht. Het gaat dan met name om kiezers die 

tot een risicogroep behoren, bijvoorbeeld in verband met onder-

liggend lijden.                                                                                

Al deze informatie vind u op:      www.opmeer.nl/verkiezingen   

 

 



 

Afscheid van burgemeester Gert Jan Nijpels tijdens crematieplechtigheid                                     

door Robert Tesselaar 

 

Beste familie, vrienden en andere genodigden, en in het bijzonder uiteraard Roos, Max en Kim”. “We zijn hier bijeen 

om afscheid te nemen van Gertjan”, Onze burgemeester Gertjan Nijpels. 

 

Ik sta hier, zowel namens het gemeentebestuur van Opmeer, als wel de gehele gemeentelijke organisatie. We zijn met 

z’n allen enorm geschrokken van het overlijden van onze burgemeester. Het valt met geen woorden te beschrijven wat 

dit verlies met ons doet. Onze burgemeester Gertjan Nijpels is helaas niet meer onder ons én dat doet pijn, héél veel 

pijn. 

 

Beste mensen, Gertjan was een rasechte bestuurder met passie voor het vak, die niet dacht in problemen, maar juist in 

uitdagingen. Hij liep nogal eens voor de troepen uit en inspireerden anderen daarmee hem te volgen. De uitdagingen 

kreeg hij volop in zijn schoot geworpen toen hij in 2004 bij de gemeente Opmeer startte als waarnemend burgemees-

ter.   

 

Het was een lastige tijd om te starten in Opmeer. De bestuurlijke verhoudingen waren behoorlijk gespannen als gevolg 

van besluitvorming over een asielzoekerscentrum. Persoonlijke rancunes in plaats van inhoudelijke discussies zetten de 

verhoudingen in de gemeenteraad onder druk.  

 

Dit veranderde allemaal met de komst van Gertjan. Hij was op dat moment de juiste man, op de juiste plaats. Met een 

geheel eigen bestuursstijl wist hij weer positieve energie te krijgen in de raadsvergaderingen. Dat deed hij op geheel 

eigen wijze. Gerjan was welbespraakt, had nu eenmaal de gave van het woord én maakte in vergaderingen hier ook 

maximaal gebruik van. Hij bracht daar waar nodig scherpte in discussies, omdat naar zijn stellige mening een goed de-

bat dé basis is van goede besluitvorming.  

 

Maar Gertjan was ook net zo snel in staat om met een kwinkslag, grap of vileine opmerking de nuance weer terug te 

brengen in de discussies. Ook had Gertjan oog voor beginnende raadsleden, of raadsleden die verbaal iets minder sterk 

waren. Zij konden rekenen op zijn steun; ook hun stem moest gehoord worden.  

 

Zo hechtte hij er ook waarde aan dat er na de vergaderingen nog even in de foyer, onder het genot van een hapje en 

drankje, werd nagepraat. Gewoon omdat het goed is om elkaar ook op een andere wijze te leren kennen, dan alleen je 

vanuit bestuurlijke rol. 

 

Gertjan is bijna 17 jaar onze burgemeester geweest. Eerst waarnemend (vanaf 15 juni 2004) en na een jaar (15 mei 

2005) definitief benoemd tot burgemeester. Wat was hij trots op de functie van burgemeester van Opmeer, een wo-

ning werd betrokken vlakbij het gemeentehuis en hoewel afkomstig uit Den Helder werd hij in no time een echte Op-

meerder. 

 

Zijn verdiensten voor Opmeer zijn groot; hij gaf zijn beste krachten aan de lokale gemeenschap. Trots was hij op wat in 

‘zíjn’ gemeente met vereende krachten allemaal tot stand komt; hij sprak hierover vaak de gevleugelde woorden ‘Het 

gebeurt weer in Opmeer‘. 

 



Gertjan was een echte burgervader, in crisissituaties op zijn best. Wat op het netvlies blijft staan zijn inzet bij een 

familiedrama in Hoogwoud in 2007 en het financiële debacle met Landsbanki in 2008.  

 

Hij genoot van zijn contacten met de inwoners, organisaties en verenigingen van de gemeente Opmeer. Gertjan 

was een mensenmens en stond graag naast en tussen de mensen in de gemeenschap. Wethouders kregen de op-

dracht om naar buiten te gaan, met de gevleugelde woorden: “ons werk moet buiten plaatsvinden, want daar ge-

beurt het’. 

 

Gertjan werd ook het boegbeeld van de jaarlijkse Landbouwtentoonstelling, er was niemand die met een groter 

enthousiasme zijn bolhoed de lucht in gooide. De pijn was ook bij hem zichtbaar als de Landbouwtentoonstelling 

om wat voor reden dan ook niet door ging. Ditzelfde gold ook voor tal van andere activiteiten die de laatste tijd als 

gevolg van corona niet doorgingen. 

 

De talloze activiteiten door het jeugd- en jongerenwerk hadden ook zijn warme belangstelling, als vrijwilliger maak-

te hij zich verdienstelijk als kok en diskjockey. Tal van kinderen hebben hem leren kennen als “die man van de keu-

ken of de radio DJ, en hij genoot hier zichtbaar van. Het bedrijfsleven lag hem na aan het hart en hij onderhield 

warme contacten met ondernemers. Altijd vanuit de gedachte wat kunnen we voor elkaar betekenen én hoe kun-

nen we Opmeer gezamenlijk weer een beetje mooier maken.  

 

Behoud van de bestuurlijke zelfstandigheid van Opmeer was voor hem vanzelfsprekend. Op zijn kenmerkende ge-

dreven wijze kwam hij gezaghebbend binnen en buiten de gemeente op voor de belangen van de gemeente Op-

meer. Gertjan besefte dat een zelfstandig Opmeer gebaat is bij een sterke regio Westfriesland. Gertjan werd niet 

alleen Opmeerder, maar ook West-Fries. En was ook een groot inspirator voor de regionale samenwerking in West-

Friesland en mede-oprichter van het Pact van Westfriesland. 

 

Gertjan zou nog tot zijn pensioen per 1 juli a.s. onze burgemeester zijn. Een afscheid waar hij overigens in zijn ge-

heel niet op zat te wachten, maar wat nu eenmaal onontkoombaar was in verband met het bereiken van de wette-

lijk vastgestelde pensioensleeftijd. Als er een bezwaar- of beroepsmogelijkheid zou zijn geweest, zou Gertjan onge-

twijfeld de eerste burgemeester zijn geweest die ‘bezwaar had aangetekend tegen zijn eigen afscheid’….zo verbon-

den voelde hij zich met ‘zijn Opmeer’.  

 

Beste Gertjan, wat zijn wij geschrokken van je plotselinge overlijden, totaal verbijsterd dat dit jou moest overko-

men, we hadden je een totaal ander afscheid willen geven en dat doet pijn en deze pijn spreek ik uit namens de 

hele gemeenschap van Opmeer. 

 

Namens het gemeentebestuur én de gemeentelijke organisatie wil ik jou, Gertjan, bedanken voor al hetgeen je 

voor ons hebt betekend. Weet, dat we je enorm gaan missen, maar nimmer zullen vergeten. Je naam zal voor altijd 

verbonden zijn aan de gemeente Opmeer én Opmeer aan jou. We zullen je blijvend herinneren als “Onze burge-

meester van Opmeer….. Onze vooral ook zo gedreven, betrokken en toegewijde burgemeester Gertjan Nijpels”. 

  

Weet ook, dat wij altijd klaar zullen staan voor jouw Roos, Max en Kim. Zij kunnen blijvend rekenen op onze steun. 

 

Beste Gertjan, rust zacht... 



Notulen ledenvergadering CDA Opmeer 12 november bij Jongerencen-
trum Pardoes. 
 
Aanwezig:Marja Leek, Nico de Jong, Jäcko Bellis, Lou Schilder, Kees 
Klaver, Anneke van Duin, Jan Rood, Ate van der Zaag, Arthur van Sta-
veren, Jan Schipper, Tinus Waaijer, Michel Hoogland, Agaath Hakvoort, 
Bep de Haan, Robert Tesselaar, Rick van de Gullik, Ina Vlaar, Ben Hak-
voort, Jos Hoogland, Richard op ’t Veld, Laus Visser, Sjaak Koning, Piet 
Koenis en Bram Beemster. 
Afbericht van : Jos Blank,  Nico Bosch, Jack Groenewoud, Kees Mooij 
en Simon Loos. 
 
 
1. Jongerenwerker Wiebo Beenen heet ieder van harte welkom in de 
vergadelaar en houdt een korte inleiding over fondsenwerving waarbij 
de organisaties minder afhankelijk worden van overheidssubsidie. 
 
2. Voorzitter Marja Leek heet iedereen nogmaals van harte welkom en 
opent de officiële vergadering. 
 
3.Als overweging leest zij een  gedicht voor met de titel Luister. Tevens 
draagt zij een artikel voor uit het onlangs verschenen CDA discussie-
stuk Zij aan Zij. 
 
4. De notulen van de ledenvergadering van 9-10-2018 worden onge-
wijzigd vastgesteld met dankzegging aan Ina Vlaar die deze nog heeft 
gemaakt en de notulen van de extra ledenvergadering van 21-1-2019 
worden vastgesteld met 1 correctie, bij de aanwezigen staat de naam 
Tinus Verwaaij. Dit moet zijn Tinus Waaijer. Hier wordt de notulist Jos 
Blank bedankt. 
 
5. Het jaarverslag wordt voorgelezen door Lou Schilder. Hierover zijn 
geen vragen of opmerkingen. 
 
6. De penningmeester Jäcko Bellis geeft een toelichting op het financi-
eel verslag 2018/2019 en de begroting 2019/2020. 
Piet Koenis vraagt waarom er in verslag en begroting zoveel verschil zit 
in de bijdrage van de raadsleden en wethouders. Dit komt doordat bij 
de afsluiting van het boekjaar nog niet alle gelden binnen waren en in 
de begroting wel het volle bedrag staat. 
 
7. Jan Rood en Tinus Waaijer geven aan dat het financiëel verslag cor-
rect is dat we décharge kunnen verlenen aan de penningmeester. Om-
dat beiden al meerdere keren de kascontrole gedaan hebben moeten er 
2 nieuwe leden benoemd worden. Ina Vlaar en Marja Leek bieden zich 
aan en worden benoemd. 
 
8a. Bestuursverkiezing. Marja Leek treed af en daardoor heeft het be-
stuur geen voorzitter meer. Volgens de statuten dient de afdeling een 
voorzitter te hebben. Het provinciaal bestuur in de persoon van Guido 
oude Kotte heeft hierover al contact gezocht met de afdeling. Het be-
stuur heeft de vrijheid om een waarnemend voorzitter aan te wijzen. 
Dit gaat het bestuur doen. 
De penningmeester Legt zijn functie neer ivm problemen met de digita-
le wereld maar blijft wel bestuurslid. 
Het bestuur is heel blij dat zij inmiddels wel een kandidaat hebben ge-
vonden in de persoon van Arthur van Staveren. Arthur heeft ook aan-
gegeven dat hij wel penningmeester wil worden. 
Arthur stelt zichzelf voor aan de vergadering en wordt unaniem geko-
zen. 
 
8b.Naar aanleiding van het moeizaam vinden van bestuurskandidaten 
en het afnemende ledenaantal vraagt het bestuur om toestemming om 
samen te werken met andere afdelingen. De behandeling van dit punt 
start vanzelf en tussendoor vraagt Marja wat de vergadering ervan 
vindt.  Hierna volgen de reacties. 
Sjaak Koning vraagt of we al contact hebben met andere afdelingen. 
Het antwoord is ja maar alleen aftastend. 
Piet Koenis geeft aan dat hij samenvoegen met andere afdelingen niet 
wenselijk vindt omdat de afstand tot de leden dan nog groter wordt. Hij 
geeft aan geen moeite te hebben met bestuurlijke samenwerking. 
Bram Beemster zegt dat wel iets moeten ondernemen en dat we mis-
schien wel geen keus hebben. 
Richard op ’t Veld zegt dat het wel van belang is dat de afdeling zijn 
eigen identiteit moet behouden. 
Ina Vlaar vraagt wat Lou Schilder (ik dus) gaat doen nu hij raadslid 
wordt. Ik geef aan dat ik het deze resterende raadsperiode wil combi-
neren met het bestuurswerk en we daarna maar moeten kijken hoe of 
dit verder loopt. 
Conclusie van deze is dat we moeten proberen om een eigen afdeling 
met duidelijke eigen identiteit in stand moeten houden en juist moeten 
zorgen voor een voorzitter omdat juist die het gezicht van de afdeling 
is. Voor de overige taken is samenwerking een optie. 

 
9. In de pauze wordt de zaal voorzien van een 2e kopje koffie of thee. 

 
 
 
    
 
 
 
 
 

10. Als voorschot op vragen aan de fractie vertelt fractie-
voorzitter Richard op ‘t Veld dat de gemeente voor enor-
me bezuinigingen staat. De kosten in het sociaal domein 
en dan met name de jeugdzorg  lopen totaal uit de hand 
en omdat het open einde regelingen zijn kan de gemeente 
er niet veel aan doen. Als voorbeeld geeft hij aan dat er 
patiënten zijn die opgenomen moeten worden in een     
instelling en dan lopen de kosten voor zo iemand op tot 
boven de 100.000 euro. 
Piet Koenis zegt dat we de begroting met zulke voorbeel-
den moeten uitleggen aan de burgers. Optie via gemeen-
tepagina in Kogge expres of een begrotingskrant. Onze 
wethouders Robert Tesselaar en Bram Beemster gaan dit 
oppakken. 
Hierna volgen andere vragen en antwoorden; Bezuiniging 
Lindehof is geschrapt. Ina Vlaar vraagt of Schakel ook 
getroffen is. Niet dus. 
Michel Hoogland vraagt naar betaalbare koopwoningen 
voor jeugd, Bram Beemster zegt dat er veel initiatieven 
zijn van jeugd en dat hij probeert te ondersteunen maar 
dat goedkope woningen vaak door bedrijven worden op-
gekocht voor huisvesting van arbeidsmigranten en dat 
procedures langer duren dan dat de jeugd jeugd is.  
Arthur van Staveren meldt dat het CDJA West Friesland in 
alle gemeentes een motie in dienen om de bestuurders op 
te roepen actie te ondernemen in deze. 
Ate van der Zaag vraagt of het woningbedrijf hierin iets 
kan betekenen maar die kan wettelijk alleen sociale huur-
woningen bouwen en geen projecten ontwikkelen voor 
koopwoningen. 
Er ontstaat nog een levendige discussie waarin velen het 
woord voeren. 
Ate van der Zaag vraagt naar de stand van zaken wat 
betreft het knarrenhof. Dit is een particulier initiatief en 
dus kan de gemeente dit niet ontwikkelen. Simon Loos is 
daar actief in. Het heeft natuurlijk wel de aandacht. 
Jos Hoogland vraagt naar het IKC.Wethouder Robert Tes-
selaar geeft antwoord.  Dit is een participatietraject. Con-
clusie hiervan is in Hoogwoud niet op de vijver.In Opmeer 
bleven 3 mogelijkheden over. Dit zijn de Akker, Hele 
HOSV terrein en Bonifatius. Er is hier een haalbaarheids-
onderzoek gaande  en in maart 2020 komt er een voor-
stel. 
Ook hierover natuurlijk enige discussie en vragen van o.a. 
Piet Koenis. 
Scheringa Museum, wel geruchten maar nog geen con-
creet nieuws. 
Waar gaan we bouwen als Heerenweide vol is? Nog niets 
bekend. Eerst in overleg met de provincie. Probleem is dat 
men Opmeer op termijn als een bevolkingskrimpgemeen-
te ziet. Dit moet eerst van tafel. 
P Koenis vraagt naar stand van zaken AC de Graafweg. 
Wethouder Bram Beemster zegt dat er met de huidige 
gedeputeerde afgesproken is dat er een onderzoek komt 
naar de bomen en het woon en leefklimaat. 
Tinus Waaijer heeft een krantenartikel mee over de stik-
stofproblematiek waar Bram iets gezegd zou hebben. 
Bram beaamt dat maar geeft aan dat je dit artikel moet 
lezen in combinatie met een ander eerder verschenen 
artikel. 
Ate van der Zaag vraagt of  uitbreiding terrein de Weijver 
naar oosten mogelijk zou zijn als wandelgebied. Voorlopig 
kan de gemeente hier zeker niet aan meewerken ivm an-
dere projecten. 
Sjaak Koning vraagt of saneren oude BIK Jet gebouwen 
ten behoeve van woningbouw mogelijk is. Bram ant-
woordt dat dit voor de gemeente te duur wordt. 
 
11. De rondvraag, Richard op ’t veld neemt het woord en 
richt zich op de ook aanwezige Rick van de Gullik. Rick is 
verhuisd naar de gemeente Medemblik en moet daarom 
de gemeenteraad verlaten. Dit vindt hij namens het CDA 
heel leuk voor Rick maar gezien Rick zijn inbreng een 
verlies voor CDA Opmeer. Anderzijds wenst hij  Rick zijn 
vervanger Lou Schilder veel succes in de raad. Rick be-
dankt de vergadering in het in hem gestelde vertrouwen 
de afgelopen jaren. Het bestuur overhandigdt Rick een 
boeket. 
Lou Schilder neemt ook het woord en bedankt Marja Leek 
voor haar minimaal 10 jarige inzet voor het CDA. Ook 
voor haar is er een boeket namens het CDA bestuur. 
 
12. Rond de klok van 22.00 sluit Marja Leek de vergade-
ring en bedankt iedereen voor zijn of haar inbreng. 
 
 
Notulist Lou Schilder  


